
Zápis č. 5. 
ze zasedání zastupitelstva městyse Přídolí č.5 dne 26. 1. 2015  

Zahájení: 19:00                     
Přítomni: 10, dle presenční listiny     
Omluveni: p. Zdeněk Macek 
Neomluveni: 0 
Předsedající: p. Josef Sýkora, starosta 
Ověřovatelé zápisu: p. Jiří Jurík, p. Jiří Štěpánek 
 
Program jednání: 

1. Určení zapisovatele  
2. Určení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu zasedání zastupitelstva městyse 
4. Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Jihočeského kraje Úcta k 

předkům – oprava hřbitovní zdi 
5. Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Jihočeského kraje 

Podpora rekonstrukcí a oprav požárních nádrží ( návesních rybníčků ) v obcích – 
rekonstrukce rybníčku Osek 

6. Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Jihočeského kraje 
Podpora Jednotek sboru dobrovolných hasičů obcí J. Kraje – vybavení JSDHO 

7. Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Jihočeského kraje 
Kulturní památky – rekonstrukce kostelní zdi 

8. Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Jihočeského kraje 
Podpora školství 

9. Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Ministerstva kultury 
Havarijní program – rekonstrukce kostelní zdi 

10. Schválení Změna č.3 územního plánu obce 
11. Žádost o koupi pozemku 167/4 v k.ú. Všeměry 
12. Žádost o koupi pozemku 5/1 v k.ú. Spolí  
13. Schválení příspěvku na činnost TJ Sokol pro rok 2015  
14. Schválení příspěvku na činnost SDH pro rok 2015 
15. Schválení příspěvku na činnost Včelaři pro rok 2015 
16. Schválení příspěvku pro Římskokatolickou farnost Přídolí pro rok 2015  
17. Oprava bytu Práčov 12/1  
18. Schválení úpravy vnitřní směrnice Městyse č.3. – Organizační struktura  
19. Žádost o příspěvek Jihočeské centrum pro zdravotně postižené a seniory 
20. Zpráva o činnosti JSDHO za rok 2014  
21. Výběr provozovatele atrakcí tradiční pouti Přídolí pro roky 2015-2018 
22. Různé 

a) Žádost o podporu a záštitu běžeckého závodu družstev Vltava Run 
23. Diskuse 

 
Zahájení     
V úvodu zasedání starosta konstatoval nadpoloviční účast členů - zasedání je usnášení schopné. 
K zápisu č. 4 ze dne 29.12.2014 – zastupitel p. Jiří Štěpánek upozornil, že v bodu 1) je uvedeno  .. 
volena… místo určena. V bodu 14. Je uvedeno .. předsedkyně kontrolního výboru , místo 
předsedkyně finančního výboru. 
  
ad 1)  Předsedající určil zapisovatelem p. Ing. Vítězslava Jílka. 
 
ad 2)  Předsedající zasedání navrhl ověřovatele zápisu p. Jiřího Juríka a p. Jiřího Štěpánka. 
Usnesení: Ověřovateli zápisu byli zvoleni p. Jiří Jurík a p. Jiří Štěpánek.                  
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 



ad) 3  Předsedající přednesl navržený program, který byl v bodě různé doplněn. 
Usnesení: Pozměněný program jednání byl následně schválen přítomnými členy obecního 
zastupitelstva. 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 4)   
Místostarosta p. Ing. Jiří Haniš zastupitelům přednesl obsah a podmínky příspěvku z grantového 
programu. Zastupitel p. Jiří Štěpánek se zeptal jaká je maximální výše příspěvku. P. Ing. Jiří Haniš 
odpověděl, že se jedná o 50.000,- Kč a odhadovaná výše celé opravy je 100.000,- Kč. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o příspěvek z grantového programu 
Jihočeského kraje Úcta k předkům – oprava hřbitovní zdi. 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 5)   
Místostarosta p. Ing. Jiří Haniš zastupitelům přednesl obsah a podmínky příspěvku z grantového 
programu. 
.Usnesení:  Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o příspěvek z grantového programu 
Jihočeského kraje Podpora rekonstrukcí a oprav požárních nádrží ( návesních rybníčků ) v obcích – 
rekonstrukce rybníčku Osek 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 6)   
Místostarosta p. Ing. Jiří Haniš zastupitelům přednesl obsah příspěvku z grantového programu. 
Zastupitel p. Jiří Štěpánek se doporučil dodržet hospodárnost při případném nákupu map.  
Usnesení:  Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o příspěvek z grantového programu 
Jihočeského kraje Podpora Jednotek sboru dobrovolných hasičů obcí J. Kraje – vybavení JSDHO. 
Obsahem žádosti bude požadovaná výbava ze Zprávy o činnosti JSDHO za rok 2014.  
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
Ad 7)  
Místostarosta p. Ing. Jiří Haniš zastupitelům přednesl obsah příspěvku z grantového programu. 
Bude žádáno na statické zajištění. 
Usnesení:  Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o příspěvek z grantového programu 
Jihočeského kraje Kulturní památky – rekonstrukce kostelní zdi 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 8)   
Místostarosta p. Ing. Vítězslav Jílek zastupitelům přednesl obsah příspěvku z grantového programu. 
Po konzultaci s panem ředitelem ZŠ a MŠ Přídolí bude vybrán obsah, který je v současnosti pro 
školu nejpotřebnější. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o příspěvek z grantového programu 
Jihočeského kraje Podpora školství 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 9)  Schválení podání žádosti o příspěvek z grantového programu Ministerstva kultury Havarijní 
program – rekonstrukce kostelní zdi 
 
Místostarosta p. Ing. Jiří Haniš zastupitelům přednesl obsah příspěvku z grantového programu. 
Bude žádáno na kamenné obložení betonového monolitu. Zastupitel p. Jiří Štěpánek zastupitelům 
sdělil , že z tohoto programu již žádal a že byl upozorněn, že není šance z tohoto programu dostat 
příspěvek na tento projekt. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje podání žádosti o příspěvek z grantového programu 
Ministerstva kultury Havarijní program – rekonstrukce kostelní zdi 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
 
 



ad 10)  
Starosta p. Josef Sýkora představil zastupitelům Změnu č.3 územního plánu obce. Zastupitelka p. 
Bohdalová upozornila, aby nebyly poškozeny vodní zdroje.  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje Změna č.3 územního plánu obce  
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 11)   
Starosta p. Josef Sýkora představil žádost o koupi části pozemku. Zastupitel p. Jiří Rolník navrhuje 
pověřit stavební výbor, aby provedl místní šetření, protože je potřeba ověřit, zda zbytek pozemku 
bude pro prodeji dále použitelný pro zástavbu. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse rozhodlo pověřit stavební výbor, aby provedl místní šetření. 
Výsledek bude prezentován na následujícím zasedání zastupitelstva. Na základě tohoto se bude 
zastupitelstvo žádostí znova zabývat.  
pro:  9    proti:  1             zdržel se:  0 
 
ad 12)   
Předem starosta Josef Sýkora přednesl, že stále není dokončeno dědické vyrovnání. P. Jesenská 
avizovala, že jakmile bude dokončeno vyplacení dědiců, umožní, aby paní M. Soukupová byla 
jedinou žadatelkou o koupi pozemků pronajatých od Městyse. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse rozhodlo odložit rozhodnutí o  Žádosti o koupi pozemku 5/1 v 
k.ú. Spolí do chvíle, než p. Jesenská bude zastupitelstvo informovat, že bylo dokončeno dědické 
vyrovnání.  
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 13)   
Zastupitel p. Oldřich Matějíček se zeptal předkladatele p. Jaroslava Píska, kolik je registrováno 
fotbalistů v TJ Sokol. Bylo mu odpovězeno, že 68. Starosta p. Josef Sýkora se zeptal, jak bude 
využívána nadále tělocvična oddílem ping pongu, protože nebyl dodán jednoznačný plán, jak si 
objednávat pronájem tělocvičny a tím čerpat bezplatné navštěvování v hodnotě 10.000,- Kč.  
 
Ad 13a) Zastupitel p. Ing. Vítězslav Jílek navrhl hlasovat zvlášť o bezplatném navštěvování 
v hodnotě 10.000,- Kč. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schválilo bezplatné navštěvování v hodnotě 10.000,- Kč od 
chvíle, kdy bude dodán jednoznačný plán čerpání. Do té doby si oddíl bude hradit návštěvy sám. 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
Ad 13b) Zastupitelka p. Jitka Bohdalová navrhuje pokrátit žádost o příspěvek na 40.000,- Kč  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje příspěvek na činnost TJ Sokol pro rok 2015 v hodnotě 
40.000,-Kč 
pro:  2    proti:  4             zdržel se:  4 
 
Ad 13c) Zastupitel p. Ing. Jiří Haniš navrhuje pokrátit žádost o příspěvek na 45.000,- Kč  
 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje příspěvek na činnost TJ Sokol pro rok 2015 v hodnotě 
45.000,-Kč 
pro:  2    proti:  6             zdržel se:  2 
 
Ad 13d) Zastupitel p. Jaroslav Písko navrhuje hlasovat o výši příspěvku v původní výši 50.000,- Kč  
 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na činnost TJ Sokol 
pro rok 2015 v hodnotě 50.000,-Kč na provozní výdaje. 
pro:  6    proti:  2             zdržel se:  2 
 
 
 
 



ad 14)  
P. Zdeněk Macek st. zdůvodnil zastupitelům obsah žádosti. 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na činnost SDH pro 
rok 2015 v hodnotě 65.000,-Kč na konkrétní výdaje na činnost uvedené v žádosti. 
pro:  9    proti:  0             zdržel se:  1 
 
ad 15)  
P. Starosta p. Josef Sýkora přednesl obsah žádosti. Občan p. Zdeněk Macek st. seznámil 
zastupitele se současnými organizačními změnami ve vedení okresní organizace Včelařů.  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse rozhodlo odložit hlasování o žádosti s tím, že vyčká nového 
vedení organizace a pověřuje starostu, aby informoval žadatele, že zastupitelstvo chce primárně 
podpořit včelaře v katastru Přídolí, nejlépe konkrétně na léčebné přípravky pro včelstva. 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 16)  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje příspěvek pro Římskokatolickou farnost Přídolí pro rok 
2015ve výši 10.000,- Kč, na statické zajištění sakristie kostela sv. Vavřince v Přídolí. 
pro:  9    proti:  0             zdržel se:  1 
 
ad 17)  
Starosta seznámil zastupitelstvo se zjištěnými závadami v bytě 12/1s předpokládaným nákladem 
20.000,- Kč na jejich odstranění a s žádostí posledního nájemce p. Simony Koubové na schválení 
splátkového kalendáře na dlužné nájemné.  
Zastupitel p. Jiří Štěpánek navrhuje hlasovat samostatně o pověření starosty dojednat splátkový 
kalendář. Dále sdělil, že byt od posledního nájemce osobně převzal v současném stavu. 
 
ad 17a) 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu dojednat splátkový kalendář s p. Simonou 
Koubovou bez uplatnění instalované plovoucí podlahy, jako protihodnoty 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 17b)  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse pověřuje starostu co nejdříve uvést byt do původního stavu, aby  
ho bylo možné pronajmout. Konečná částka za opravu bude pak projednána zastupitelstvem. To  
pak rozhodne, jak případně postupovat v jejím uplatnění vůči poslednímu nájemci. 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 18)  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje úpravu vnitřní směrnice Městyse č.3. – Organizační 
struktura  
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 19) 
Usnesení: Zastupitelstvo městyse neschvaluje žádost o příspěvek pro Jihočeské centrum pro 
zdravotně postižené a seniory. Vyzývá žadatele, aby doložil, zda a jak poskytuje svoje služby na 
katastru Přídolí. Pokud toto doloží, bude se zastupitelstvo žádostí znova zabývat. 
pro:  10    proti:  0             zdržel se:  0 
 
ad 20 )   
Usnesení: Zastupitelstvo městyse bere Zprávu o činnosti JSDHO za rok 2014 na vědomí. 
 
ad 21a)  
Zastupitel p. Jiří Štěpánek navrhuje jako provozovatele atrakcí tradiční pouti Přídolí 1 rok p. 
Jaroslava Holého 
 



Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje  jako provozovatele atrakcí tradiční pouti Přídolí 1 rok 
p. Jaroslava Holého  
pro:  5    proti:  0             zdržel se:  5 
 
ad 21 b)  
Zastupitelka p. Jitka Bohdalová navrhuje jako provozovatele atrakcí tradiční pouti Přídolí 1 rok p. 
Jaroslava Holého a p. Miloslava Zaňáka.  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje  jako provozovatele atrakcí tradiční pouti Přídolí 1 rok 
p. Jaroslava Holého a p. Miloslava Zaňáka. 
pro:  4   proti:  0             zdržel se:  6 
 
ad 21 c)  
Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje jako provozovatele atrakcí tradiční pouti Přídolí 1 rok 
p. Jaroslava Holého a p. Miloslava Zaňáka. A pověřuje starostu informovat o tomto oba 
provozovatele a vyžádat si od nich vyjádření, zda jsou ochotni provozovat atrakce na svých místech 
jako doposud. 
pro:  9    proti:  0             zdržel se:  1 
 
 
ad 22a)   
Usnesení: Zastupitelstvo městyse bere konání běžeckého závodu družstev Vltava Run na vědomí 
 
ad 23) Diskuse:  
 
a) Zastupitel p. Jiří Štěpánek se ptal starosty, kdy bude dodána slibovaná náplň práce místostarostů. 
Místostarosta p. Ing. Vítězslav Jílek odpověděl, že na příštím zastupitelstvu . 
 
b) Zastupitel p. Jiří Štěpánek se ptal starosty, proč nedostal emailem Jednací řád zastupitelstva a ten 
ani není uveden na www stránkách Městyse. Místostarosta p. Ing. Vítězslav Jílek odpověděl, že to 
napraví. 
 
c) Zastupitel p. Jiří Štěpánek se ptal starosty, jak bylo postupováno ve věci zapůjčení hasičské 
koňské stříkačky, zda je připravena zápůjční smlouva. Starosta mu obsáhle odpověděl, že podklady 
jsou zajištěny. 
 
d) Zastupitel p. Jiří Štěpánek se ptal starosty, jak bylo postupováno ve věci přestupků. Starosta mu 
sdělil vývoj v této věci, čeká se vyjádření oslovených obcí. 
 
 
Zapsal: p. Ing. Vítězslav Jílek 
 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 21:35 hod. 
 
 
Ověřil: p. Jiří Jurík          ………………………. 
 
            p.Jiří Štěpánek    ................................... 
 
 
 
               Josef Sýkora 
         Starosta  


